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Besluitenlijst Gemeenteraad 
 
 
Datum 30-1-2024 
Tijd 19:30 - 22:30 
Locatie Vergaderruimte  Raadzaal 
Voorzitter A.J.M.H. van de Ven 
  
  
 
 

Besluitvormende raad 
 

1 
 

Opening en loting volgnummers ten behoeve van spreek- en stemvolgorde 
Spreekvolgorde: Samenwerking, CDA, PvdA, D66 en VVD. 
Mevrouw Maas, de heer Lauwers en de heer Rombouts hebben zich met reden 
afgemeld. 
 

2 
 

Vaststellen agenda vergadering d.d. 30 januari 2024 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3 
 

Inventarisatie spreekrecht burgers (voor onderwerpen die niet besproken zijn in 
een commissie) 
Er hebben zich geen insprekers gemeld. 
 

4 
 

Vaststelling concept besluiten- en afsprakenlijst raadsvergadering van 12 
december 2023 
Besluit: 
Deze wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

5 
 

Ingekomen stukken en mededelingen 
Besluit: 
Deze wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

6 
 

Raadsvoorstellen hamerstukken 
 

6.a 
 

Aanpassing besluit bindend adviesrecht raad bij Bopa 
Besluit: 
De ‘Eerste wijziging van het Besluit omgevingsplanactiviteiten bindend advies raad 
Reusel-De Mierden’ vast te stellen. 
 
Dit wordt unaniem vastgesteld. 
 

6.b 
 

Samenwerkingsovereenkomst Regionale Mobiliteit MRE 2024-2030 
Besluit: 
1. Geen zienswijze in te dienen op de voorgestelde Samenwerkingsovereenkomst 
Regionale Mobiliteit MRE 2024-2030; 
2. Het college toestemming te geven de betreffende overeenkomst aan te gaan, mits er 
geen wijzigingen plaatsvinden naar aanleiding van de ingediende zienswijzen. 
 
Dit wordt unaniem vastgesteld. 
 

7 
 

Raadsvoorstellen bespreekstukken 
 

7.a 
 

Besluit aanvraag bommenregeling 
Besluit: 
1. Een beroep te doen op de bommenregeling van het Ministerie van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijkrelaties en de gemaakte kosten voor het onderzoek naar niet-
gesprongen explosieven die de gemeente in 2022 en 2023 heeft gemaakt, zijnde 
€75.679,76, aan te melden voor vergoeding. 
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Dit wordt unaniem vastgesteld. 
 

7.b 
 

Bestemmingsplan "Stedelijk gebied, herziening Ekkershof Reusel" 
Besluit: 

1. Planologisch medewerking te verlenen voor het realiseren van 14 
grondgebonden woningen; 
en hiervoor 

2. de ingediende zienswijze op het ontwerpbestemmingsplan ontvankelijk, 
gedeeltelijk gegrond en gedeeltelijk ongegrond te verklaren en aanleiding te 
laten zijn om het bestemmingsplan aan te passen; 

3. de Nota van Zienswijzen bestemmingsplan "Stedelijk gebied, herziening 
Ekkershof Reusel" vast te stellen; 

4. geen exploitatieplan vast te stellen; 
5. het bestemmingplan "Stedelijk gebied, herziening Ekkershof Reusel" met 

planidentificatienummer NL.IMRO.1667.BPRekker1026-VAST gewijzigd vast te 
stellen, volgens de bij dit besluit behorende en als zodanig gewaarmerkte 
stukken. 

Dit bestemmingsplan wordt unaniem vastgesteld. 
 

7.c 
 

Kredietbijstelling MFA De Kei 
Besluit: 
om het investeringskrediet voor de MFA de Kei te verhogen van € 7.800.000,- (onder 
aftrek van te vorderen BTW voor het belaste deel) naar € 8.580.000,- inclusief BTW en 
de daaruit voortvloeiende extra afschrijvingslasten te dekken via de algemene reserve. 
 
Dit besluit wordt conform vastgesteld. 
 
Voor: Samenwerking, PvdA, D66, VVD 
Tegen: CDA 
 

7.d 
 

Begrotingswijziging raad 30 januari 2024 
Besluit: 
1.Extra krediet beschikbaar te stellen ten behoeve voor de nieuwbouw van De Kei en 
hiervoor € 780.000 te onttrekken uit de algemene reserve en te doteren aan de 
bestemmingsreserve afschrijvingslasten De Kei.  
2. Conform het in dit voorstel opgenomen mutatieoverzicht het structurele saldo in 
2024 met € 130.000 te verlagen. 
 
De begrotingswijziging wordt conform vastgesteld 
. 
Voor: Samenwerking, PvdA, D66, VVD 
Tegen: CDA 
 

8 
 

Vragenronde voor raadsleden 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 
 

9 
 

Actieve informatieverstrekking door het college 
Mevrouw Van de Ven deelt mee dat de burgemeester van Eindhoven, de heer 
Dijsselbloem, op 8 april aanstaande in gesprek gaat met de raad en de inwoners van 
de gemeente over de schaalsprong en de ontwikkelingen in de regio. Deze avond zal 
worden gehouden in De Ster in Lage Mierden. 
 
Onlangs heeft er een artikel in het Eindhovens Dagblad gestaan over de financiële 
situatie van de gemeente, welke veel rooskleuriger is weergegeven dan het feitelijk is. 
Dit naar aanleiding van een onderzoek dat in opdracht van het Eindhovens Dagblad 
door BDO is uitgevoerd. 
De heer Van de Noort heeft hierover contact gehad met het Eindhovens Dagblad. Het 
onderzoek dat door BDO is uitgevoerd heeft alleen betrekking op Programma 0. Deze 
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onderzoeken worden gedaan door het Eindhovens Dagblad vanuit eigen informatie en 
zonder navraag te doen bij de gemeente. 
Het Eindhovens Dagblad heeft een gecorrigeerd artikel geplaats. Het verzoek is dit 
soort niet kloppende berichten, als die in de toekomst voorkomen, te melden aan het 
college. 
 
De heer Maas verwijst naar de brief van de KBO kring Reusel-De Mierden die de raad 
in november 2023 heeft ontvangen over de wachtlijstproblematiek. Een antwoord 
hierop heeft door verschillende redenen vertraging opgelopen. Na ontvangst van de 
brief zijn meerdere gesprekken gevoerd met briefschrijver en de werkgroep.  
Op dit moment circuleert er een memo van Best, Oirschot, Veldhoven en de Kempen. 
Hier zal ambtelijk naar worden gekeken. Later volgt hieruit een advies naar de raad. 
 
Deze week is de nieuwsbrief Geldzaken bij de ingekomen stukken geplaatst. Deze 
gaat over de participatieregeling 18 plus. De financiële bijdrage wordt verhoogd van 
€150 naar €180. Deze bijdrage kan worden gebruikt voor meerdere activiteiten. 
Dit is ingegaan met ingang van 1 januari 2024. 
KempenPlus kan hier, via mandaat, mee aan de slag. Dit houdt in dat de 
Gemeenschappelijke Regelingen moet worden veranderd. Dit gaat via de raad en zij 
worden hier op een later tijdstip in meegenomen. 
 

10 
 

Mededelingen van vertegenwoordigers in (regionale) instellingen 
De heer Van Dongen geeft een toelichting over de Raadstafel 21. Het onderwerp deze 
bijeenkomst was mobiliteit.  
 
Mevrouw Kors heeft voorgesteld om de Raadstafel 21 als adviescommissie in te 
stellen. Daarmee wordt het ook mogelijk dat de voorzitter van het Algemeen Bestuur 
kan aansluiten bij de Raadstafel 21. De focus komt te liggen op de procesbewaking en 
niet op de inhoud.  
 

11 
 

Rondvraag 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 
 

12 
 

Sluiting 
 

 
   
 
 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de raad van 5 maart 2024. 
                                         
De raad voornoemd, 
 
de griffier,      

 
 
de voorzitter, 
 
 

mw. J.M. van Dongen-Hermans mw. A.J.M.H. van de Ven 
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